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ACTA JUNTA MUNICIPAL DE LA MARINA 

 

 

Data: 15/10/2020 

Hora de començament: 19.30 h. 

Assistents:  

- Regidora de Participació: Purificación Vives Pérez 

- Regidor de Pedanies: Vicente Alberola Gonzálvez 

- Alcaldessa Pedània de la Marina: Marisa Díaz Sánchez 

- Representant del grup PSOE: Gema Fos 

- Representant del grup PP: Manuela Mora 

- Representant del grup Ciutadans: Eva M. Crisol Arjona 

- Representant del grup Vox: Juan Antonio Alberdi  

- Representant de Marina Espai Natural: M. Carmen Bellot 

- Representant de l’AV Pi Mar la Marina: Carolina Sánchez 

- Representant del club caçadors Mussol Real: Juan Amorós Soler 

 

 

Hora de finalització: 20.15 h. 

 

1. Lectura i aprovació de l'acta anterior. 

La Regidora de Participació, Puri Vives, dona la benvinguda a tots els participants; pregunta als 

assistents si han llegit l'acta anterior, i a continuació, es passa a la votació d'aquesta. 

El representant del grup Vox, Juan Antonio Alberdi diu que s'absté ja que no va estar en 

l'anterior junta.  

Els assistents decideixen aprovar-la. 
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2. Elecció del representant del Debat de l'Estat del Municipi. 

 
Puri Vives, explica als assistents que, com tots els anys, se celebrarà el debat de l'Estat del 

Municipi, i que de les associacions presents ha d'eixir un representant per a aquesta. Nomena 

les associacions assistents per a veure si tenen candidat. 

Pregunta a l'Associació Marina Espai Natural, que proposa Mamen Bellot com a representant. 

A continuació, consulta a l'Associació Pi Mar la Marina, que proposa Carolina Sánchez, la qual 

pregunta que si se sap el dia del debat. 

Puri Vives, contesta que les dates encara no són definitives per motiu d'espai disponible, però 

que segurament serà a primers de gener. 

Carolina Sánchez, diu que si fora la seua associació la que representara la Junta en el debat, 

dependria de la data en la qual es realitzara, el que fora ella o la seua companya, Isabel Valentín, 

la que assistira com a representant. 

Mamen Bellot, comenta que havien entés que era un representant per associació. 

 

Puri Vives, li explica que d'aquesta Junta ha d'eixir triat un representant per al debat, i que no 

representa només a la seua associació, sinó que representa a totes les associacions de la Junta 

de la Marina.  

Mamen Bellot, retira la seua candidatura. 

 

Puri Vives, pregunta al representant del club caçadors Mussol Real, Juan Amorós Soler, si tenen 

algun candidat. 

Juan Amorós diu que ell no té problema a ser-ho. 

A continuació, els representants de les associacions decideixen que Carolina Sánchez siga la 

representant de la junta de la Marina, per al Debat de l'Estat del Municipi. 

 

Puri Vives, li explica que s'ha de posar en contacte amb totes les associacions pertanyents a la 

Junta per a veure els temes a tractar en el debat, ja que ella les representarà a totes. 
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A continuació, comenta que en ser una junta extraordinària no hi ha precs i preguntes, però 

que es dedicarà un temps perquè facen qualsevol consulta que tinguen. 

 

Juan Amorós Soler, comenta que a la serra del Molar hi ha un depòsit d'aigua, i que fins ara 

tenien permís per a omplir-lo des d'una presa de l'associació de veïns; aquest depòsit és perquè 

els animals tinguen aigua per a beure, però ara, des de l'associació de veïns, els estan posant 

problemes per a enganxar l'aigua i pujar-la a la muntanya, volen solucionar aquest problema, 

ja que diu, ells continuaran  pagant l'aigua tal com ho feien fins ara, i si no poguera ser, veure 

com fer-ho d'una altra forma, bé enganxant a una presa de l'Ajuntament que hi ha a la Marina, 

o sol·licitant una presa per al club de caçadors. 

 

Puri Vives, li contesta que preguntarà sobre aquest tema i l'informarà del que esbrine. 

Carolina Sánchez, li diu que ella també intentarà veure si pot solucionar-ho, parlant amb 

l'associació de veïns. 

I no havent-hi més assumptes a tractar, es dona per finalitzada la reunió. 
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